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Szanowny Panie Prerydencie,

Zv,nacan sig z proSb4 o wykonanie audytu dotycz1cego oznakowania poziomego w

mie$cie i natychmiastowego wykonania niezbgdnych napraw i uzupelnienia ubytk6w w

istniej 4cych juZ oznaczeniach.

Znakowanie poziome dr6g ma na celu zwigkszeniebezpieczeristwa uczestnik6w ruchu i

innych os6b zrajdujEcych sig na drodze oraz usprawnienie ruchu pojazd6w i ulatwienie

korzystania z drogi.

We Wloclawku s4 miejsca ruebezpiecnre kt6re w spos6b szczeg6Lny trzeba onraczy1

aby unikn4i sytuacji niebezpiecznych a s4 to w szczeg6lnoSci przejlcia dla piesrych i

przejazdy dla rowerzyst6w, skrzyhowaria, przejazdy kolejou'e, odcinki dr6g o 'nznozonym

ruchu pieszym i rowerowym bez wydzielonych ci4g6w dla tego ruchu, odcinki dr6g o

nvigkszonej wypadkowoSci.

Dbaj4c o beryieczeristwo mieszkaric6w Woclawka bardzo proszg Pana Prezydenta i

struZby jemu podlegle o pilne rorvti4zane dw problemu.
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